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Spørgsmål nr. 4 ad aktstk. 109, § 11 fra Folketingets Finansudvalg. 

 

”Ministeren bedes redegøre for, hvor store ressourcer der 

bruges på hash-relaterede opgaver?” 

 

Svar: 

 

Justitsministeriet har til brug for besvarelsen af spørgsmålet indhentet en 

udtalelse fra Rigspolitiet, der har oplyst følgende: 

 

”Ud fra politiets tidsregistreringssystem har man ikke mulig-

hed for at besvare spørgsmålet. Det skyldes bl.a., at politiets 

indsats mod hashkriminalitet dels består i en efterforsk-

ningsmæssig del, dels i en præventiv patruljerende del. Sær-

ligt den sidste del, som er ganske omfattende, er en integreret 

del af politiets ordinære indsats. 

 

Til illustration af problemets omfang kan det nævnes, at poli-

tiets registrering af anmeldelser for overtrædelse af lov om 

euforiserende stoffer, der typisk sker på politiets initiativ, har 

udviklet sig således i de seneste år: 

 
2000 12.241 

2005 18.072 

2006 19.031 

2007 16.461 

2008 17.856 

” 

 


